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Råd för funktionshinderfrågor 

vid trafiknämnden och Stockholms 

Stads Parkerings AB 

PROTOKOLL 8/2017 

  

 

 

   
 

 Tid Måndagen den 9 oktober 2017  

kl. 14.00 – 16.30 
   

 Plats Jungska rummet, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat  

  

 

 

Sven Hallberg Örjan Jörlebo 

  

 
Närvarande  

 Ledamöter: 

 Sven Hallberg (HSO/ÅSS), ordföranden 

Gunilla Anegren (HSO/R), vice ordföranden 

 

Anders Carlsson (HSO/RTP-S)  

  

Örjan Jörlebo (HSO/RTP)  

Gunnar Slätt (HSO/FHDBF)  

Ulrika Voghera (HSO/HRF)  

 

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Åse Geschwind och Berit Mårtenson 

samt föredraganden Henri Dehaim. 

 

 
 

 § 1 
Val av justerare  
 
Beslut 

Rådet utser Örjan Jörlebo att tillsammans med 

ordföranden Sven Hallberg justera dagens protokoll. 

 

 

 § 2 
Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns med tillägg under 

punkten 13 – Övriga frågor. 
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 § 3 
Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll 7/2017 från den 11 september 

2017 och lägger det till handlingarna. 

 

 § 4 
Inkomna skrivelser och protokoll 
 

a) Protokoll nummer 7/2017 från funktionshinderrådet 

vid fastighetsnämnden och miljö- och 

hälsoskyddsnämnden från den 4 september 2017.  

 

b) Protokoll nummer 5/2017 från kommunstyrelsens 

råd för funktionshinderfrågor från den  

11 september 2017. 

 

Beslut 

Rådet går igenom protokollen och lägger därefter dessa 

till handlingarna. 

 

 

 § 5 
Inkomna remisser 
 

Inga remisser av intresse för rådet har inkommit. 

 

 

 § 6 
Ärenden tagna på delegation 
 

Inga ärenden är tagna på delegation inför dagens 

sammanträde. 
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 § 7 
Trafiknämnden 
 

Rådet går igenom trafiknämndens föredragningslista till 

sammanträdet den 19 oktober 2017. 

 

Beslut 
Rådet lägger nämndens föredragningslista till 

handlingarna. 

 

 

 § 8 
Stockholms Stads Parkerings AB 
 

Ingenting finns att gå igenom på denna punkt vid dagens 

sammanträde. 

 

 

 § 9 
Stockholms Stads Parkerings AB 
Föredragande: Fredrik Söderholm 

 

Ärendet bordläggs. 

 

 

 § 10 
Möbelprogram Stockholm – En av trafikkontorets  
handböcker 
Föredragande: Henri Dehaim 

 

Möbelprogrammet är den handbok som ska ligga till 

grund för val av utrustning vid nyexploatering, 

upprustning och förnyelse av den offentliga miljön i 

Stockholms stad. Genom ett begränsat sortiment skapas 

förutsättningar för att skapa en väl sammanhållen helhet 

och en enhetlig stadsbild. 

 

Ett av de generella kraven för möbler till stadens rum är 

att de ska vara godkända ur tillgänglighetssynpunkt. 
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Henri presenterar programmets olika delar. En diskussion 

förs om bland annat höjd på och utformning av 

sittbänkar och soffor. Hur tänker staden då man placerar 

ut bänkar? Måste de ha ryggstöd? Kan man ha en bänk 

runt ett träd eller en lyktstolpe och så vidare. 

 

Ett tryckt exemplar av Möbelprogrammet är utsänt till 

rådet inför dagens möte. 

 

Beslut 

Rådet tackar för informationen. Rådet anser att 

Möbelprogrammet är ett mycket bra underlag för arbetet 

med att möblera stadens rum. 

 

 

 § 11 
Rådets frågor till nämnden 
 

Rådet finslipar och färdigställer de frågor man önskar ta 

upp med nämnden den 19 oktober 2017. 

 

 

 § 12 
Bevakningslistan 
 

Rådet går igenom och uppdaterar bevakningslistan. 

 

 

 § 13 
Övriga frågor 

a) Lånecyklar och reklamytor 

Fråga om stadens lånecykelsystem kopplat till ytor 

för reklam väcks. Rådet har frågor om placering av 

reklamvitriner som ofta inkräktar på 

tillgängligheten i staden. Även fråga om elcyklar 

samt förslag om att införa trehjulingar tas upp. 
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b) Tillstånd för uteserveringar 

Rådet väcker återigen fråga om vad som gäller för 

uteserveringarnas tillstånd. Har trafikkontoret 

någon som kontrollerar hur tillståndens efterlevs? 

 

c) Trottoarer på Östermalm 

Ledamoten Anders Carlsson väcker en fråga om 

underhåll av trottoarer på Östermalm. De är nu i ett 

eländigt skick och Anders undrar om man inte i 

stället för plattor skulle kunna asfaltera dem? 

 

d) Byggsäckar på trottoarer 

Ledamoten Örjan Jörlebo påminner om den 

skrivelse om problemet med byggsäckar på 

trottoarerna som han lämnat in till trafikkontoret 

tidigare. 

 

e) Frångänglighet i Tekniska Nämndhuset 

Rådet väcker fråga om hur utrymning sker från de 

lokaler som rådets sammanträden hålls i. 

 

Beslut 
Rådet ger sekreteraren i uppdrag att lägga in 

samtliga frågor i bevakningslistan och ta in 

föredraganden för varje ärende till rådets 

sammanträden framöver. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Åse Geschwind 

 


